
   
 
 
 

 

Protokoll från styrelsemöte 2015-01-28 

 
Närvarande: Bengt Bengtsson, Michael Dahlman, Lars Collvin, Kurt 
Hagenrud, Sven Sassersson, David Mårtensson, Ronny Hammar, Christer 
Neideman. 
 
 

1. Kurt förklarar mötet öppnat. 
2. Dagordningen godkänns.  
3. Föregående protokoll föranleder inga kommentarer. 
4. Lars redogör för läget i SRK-projektet. Såväl HaV som 

Jordbruksverket har avslagit vår ansökan om bidrag till 
litteraturstudien. Således har vi i nuläget 100 000 kr avsatta till 
projektet, hälften från vattenråden, hälften från Länsstyrelsen. Att 
fler vattenråd skulle kunna bidra är ett förslag som nämns, men i 
första hand ska Michael undersöka vad vi kan få för det vi har. Lars 
redogör sedan för Länsstyrelsens arbete med att få fram en rimlig 
fördelning av kostnaderna den samordnade recipientkontrollen 
(m.m.?). Utredningen ska klart i månadsskiftet februari-mars och 
går sedan på remiss till vattenråden (Lars kan kanske innan dess 
bidra med en kortfattad skriftlig information om läget?). 

5. Bengt berättar lite om hur planeringen av studieresan fortskrider. 
Hotell och guidningar är bokade, inbjudan är klar (bifogas för 
kommentarer) och förfrågan till Kiviks buss om själva resan är 
besvarad, men tillgången till själva bussen inte bekräftad. 

6. Remissvar till vattenmyndigheten. Styrelsen beslutar boka in ett 
extra styrelsemöte för att diskutera ett svar ur vattenförekomsternas 
perspektiv. Bengt ska sätta ihop en internremiss och Lars ska tipsa 
om vilka frågor vi ska fokusera på. Beslutas att mötet sker 13 mars, 
09:00, SBF Simrishamn. 

7. Tommarpsån som nytt Natura 2000-område. Ronny refererar till 
lokalt möte med LRF, ca 60 deltagare. Han menar att ett utpekande 
kommer att påverka jordbruket, även utanför själva åfåran. Till och 
med dikningsföretag ska kunna upphävas. Han befarar ökade krav 
på tillstånd för diverse åtgärder och krav på skydd av individer. 
Michael ifrågasätter rimligheten i att skydda Tommarpsån på grund 
av utterförekomst. Det finns andra vattendrag där detta är mer 
lämpligt. Vattenrådet bör dock se positivt på åtgärder som gynnar 
vattendragets status, men de bör vara relevanta. Bengt får i 
uppdrag att skriva ett förslag till yttrande, vilket sprids till styrelsen 
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för kompletteringar och andra synpunkter. Önskemål om 
bevarandeplan bör ingå. 

8. Årsmötet genomförs den 28 april, med förberedande 
styrelsemöte kl. 09:00 och ordinarie stämma kl. 10:00. Plats: 
Trydegården, Tomelilla. Ronny bokar. Till dagordningen läggas en 
punkt rörande Vattenmyndighetens remiss (åtgärdsprogrammet), ca 
20 min. 

9. Inga övriga frågor. 
 

10. Nästa möte: 13 mars kl. 09:00 på 
Samhällsbyggnadsförvaltningen i Simrishamn. 
 

 
 

/ Bengt 


